
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 16. februar 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Samrådsspørgsmål P
Vil ministeren redegøre for, hvad ministeren agter at foretage sig for at imødegå den 
markante stigning i antallet af syrere, der nu får tildelt permanent ophold i Danmark, 
hvilket er i modstrid med hjemrejsestyrelsens hensigt, som vel og mærke heller ikke har 
haft held til at sende flere flygtninge tilbage til hjemlandet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marcus Knuth (KF).

På udvalgets vegne
Christian Rabjerg Madsen
formand

1/1

Offentligt
UUI Alm.del - Samrådsspørgsmål P

Udlændinge- og Integrationsudvalget 2021-22


